
Ter attentie van de heer Lodewijk De Witte, gouverneur van de 

provincie Vlaams-Brabant 
 

Betreft: verslag van de gemeenteraad van Kraainem van 28 april 2020.  

 

1. De gemeenteraad van Kraainem van 28 april 2020 werd in opdracht van de gouverneur 

bijgewoond door Peggy De Winter, adjunct van de directeur. De openbare zitting werd 

geopend om 19.06 uur en gesloten om 21.59 uur (de vergadering verliep online via Teams).  

 

Er stonden 16 punten op de agenda van de gemeenteraad. En er werden vier punten bij 

hoogdringendheid toegevoegd. De punten werd ingeleid, besproken en gestemd in het 

Nederlands.  

 

2. Om 19 uur uur geeft de voorzitter van de gemeenteraad, de heer Timmermans, uitleg hoe 

de gemeenteraad via Teams zal verlopen. De stemming zal gebeuren via naamafroeping. 

Wie het woord wil, vraagt dat via de chat-functie in Teams. De gemeenteraad wordt ook 

opgenomen zodat de AD makkelijker haar notulen kan opmaken. Nadien wordt de opname 

gewist. Iedereen geeft zijn/haar akkoord hiervoor. Men wou liever Zoom gebruiken omdat 

dat gebruiksvriendelijker is (iedereen is bvb. zichtbaar op het scherm, bij Teams ziet men 

slechts vier mensen). Maar aangezien ZOOM niet veilig blijkt te zijn, heeft men toch gekozen 

voor Teams. Om 19.07 uur opent de voorzitter de vergadering en starten de opnames. 

 

3. Drie van de vier punten bij hoogdringendheid betreffen corona: 

• Bekrachtigen digitaal vergaderen tot eind juni  

• Alle evenementen verbieden tot eind juni waar meer dan 100 mensen samenkomen 

• Bekrachtigen krediet van 100.000 euro voor mondmaskers voor de bevolking 

(ongeveer 1 mondmasker per persoon) 

 

4. Punt 7 betreft  gemeentelijke coronamaatregelen voor de horeca en de kleinhandelaars in 

Kraainem. De gemeente zal 1250 euro geven een degenen die verplicht moesten sluiten. 

Vanaf 1 mei komt er 40 euro per werkdag bij tot men terug open mag (maximum tot 30 

juni).  Handelaars met personeel, krijgen 10 euro extra per dag per personeelslid. De totale 

kost voor de gemeente wordt geraamd op 125.000 euro.  

 

5. Om 20 uur wordt de zitting 5 minuten geschorst zodat iedereen buiten kan gaan 

applaudisseren voor het verzorgend personeel. 

 

6. Punt 13 betreft de kennisname van een persbericht  over 5G. Kraainem uit zijn bezorgdheid 

over de installatie van 5G light in 30 gemeentes, waaronder Kraainem. Proximus zet deze 

gemeentes voor voldongen feiten. Kraainem wil overleg hierover met de betrokken 

operatoren. Ze willen de impact op de gezondheid kennen. 

 

7. Punt 16 betreft de niet-toepassing  van de taalwetgeving door de dienst stedenbouw van 

de gemeente Kraainem. Het agendapunt eist de feitelijke toepassing van de SWT. De dienst 

stedenbouw is echter afhankelijk van het omgevingsloket, dat door de hogere overheid 

wordt georganiseerd. Documenten zijn hier tot op heden niet in het Frans ter beschikking.  

Dit probleem werd door de zes faciliteitengemeentes al aangekaart. De dienst stedenbouw 

van de gemeente kan hier zelf niets aan doen, zij kunnen onmogelijk voor alle vertalingen 

zorgen. Een burger die zijn aanvraag in het Frans indient krijgt bijgevolg een Nederlands 



antwoord. Dat is enkel en alleen te wijten aan het omgevingsloket.  De algemeen directeur 

deelt mee dat de hogere overheid heeft beloofd om dit in orde te brengen in het voorjaar 

van 2020 maar gezien de coronacrisis zal dit wellicht uitgesteld worden. Het punt wordt 

unaniem goedgekeurd met de bedoeling dat de gemeentelijke diensten nog eens extra 

druk kunnen zetten bij de hogere overheid. Zelf kunnen zij niet instaan voor de vertaling 

van al deze specifieke documenten. 

 

8. De gemeenteraad wordt nog eens 5 minuten geschorst omdat een gemeenteraadslid geen 

verbinding meer kan maken via Teams. 

 

9. Punt 19 betreft de behandeling van mondelinge vragen van gemeenteraadsleden. Mevrouw 

Devleesschouwer haalt aan dat Fluvius steeds in het Nederlands antwoordt aan burgers 

van Kraainem die Fluvius in het Frans contacteren. Bij Eandis was dat vroeger geen 

probleem. De burgemeester heeft de directeur van Fluvius gecontacteerd en hij heeft 

beloofd hier verandering in te brengen. 

 

10. De voorzitter van de gemeenteraad stelt voor om tijdens de coronacrisis om de twee 

weken te vergaderen zodat kort op de bal gespeeld kan worden. 

 

11. De openbare zitting van de gemeenteraad werd afgesloten om 21.59 uur. 

 

12. Als bijlage vindt u de agenda. 

 

Peggy De Winter 

28 april 2020 

 

 


